
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 11. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 998

Vurderer ministeren, at det er nødvendigt med yderligere skovtilplantning eller

andre initiativer til at imødegå den øgede kvælstofudledning som følge af tør-

keramte nytilplantninger for at leve op til forudsætninger om ny skov i Fødeva-

re- og Landbrugspakken?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk

og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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